
Zápis ze schůze výboru České společnosti entomologické, konané 7. 2. 2015 v Praze 
Přítomni: Benedikt Stanislav, Bezděk Aleš, Bílý Svatopluk, Čížek Lukáš, Farkač Jan, Jelínek Josef, 

Kment Petr, Kopecký Tomáš, Novák Vladimír, Schneider Jan, Růžička Jan, Vladimír Vrabec; 
revizní komise: Zbuzek Bořivoj. 

Omluveni: Hájek Jiří, Chvojka Pavel, Konvička Ondřej, Král David, Laštůvka Zdeněk, Rolčík Jakub, 
Skuhrovec Jiří, Šťastný Jaroslav.  

Neomluveni: Boháč Jaroslav, Mocek Bohuslav, Moravec Pavel, Trýzna Miloš, Vávra Jiří Ch. 
Program: 

1) kontrola zápisu z minulé schůze (J. Jelínek) 
2) členské záležitosti (K. Farkačová) 
3) schválení žadatelů o spolupráci podle smlouvy s AOPK ČR na rok 2015 (J. Farkač) 
4) různé 

1. J. Jelínek přivítal přítomné, provedl kontrolu zápisu z minulé schůze. Výbor je usnášení schopný. 
i. P. Kment: pokročilo naskenování Klapalekiany 

ii. J. Schneider: termín ED je 22. – 24. 5. 2015, nyní z půlky zaplněny,  
2. Petr Vicherek byl přijat za řádného člena. Jan Cempírek, Jan Matoušek, Roman Gulda, David Kopr 

byli přijati za mimořádné členy. Výbor jednohlasně odhlasoval. 
3. Výbor schválil seznam všech žadatelů o spolupráci s AOPK ČR. 
4. různé 

i. K. Farkačová: posílání informací mailem těm členům, co na ně máme adresu – připravit na VS 
(návrh udělat změnový formulář na adresu na google formulář a dát na stránky) 

ii. V. Novák: Folia Heyrovskyana – vydávání pod Novák, Kabourek, vydávání bude pokračovat 
iii. S. Benedikt: Západočeská pobočka bude spolupracovat s NP Šumava, výzkum hmyzu pro 

skupinu 7 lidí, garantem je S. Benedikt. Žádost byla podepsána předsedou Společnosti. 
iv. Michal Tkoč (NM Praha) dostane hesla k přístupu na web, aby mohl spravovat pdf soubory 

Klapalekiany 
v. J. Vávra: sdělení členům ČSE viz příloha zápisu. 

vi. J. Schneider: podruhé byly webové stránky Společnosti napadeny hackerem z Ruska. Nyní je 
to vyřešené, ale služba IT specialisty bude Společnosti účtována. Zároveň podal návrh na 
předělání stránek do jiného programu, na další Výbor připraví kalkulaci. 

vii. P. Kment: na webu máme on-line knihovnu, která ale není aktualizovaná. P. Kment navrhuje 
brigádníka, který čtvrtletně bude seznam aktualizovat. Výbor odsouhlasil. 

viii. J. Schneider: bylo diskutováno vyvěšování reklamy na web Společnosti (burzy a 
entomologický materiál). 

ix. J. Farkač: avizoval žádost Sekretariátu BiO, odloženo na příští jednání. 
x. P. Kment: Výbor souhlasí s uspořádáním entomologické soutěže na Zoologických dnech 

2015, ČSE bude uvedena i mezi sponzory konference. 
 
Příští schůze výboru bude v 16:00 před VS. 

 
 
Zapsala K. Farkačová 
Schválil J. Jelínek 
 
 


